
Olot demostra unitat en la reclamaci� de la variant

Ahir es va constituir la comissi� de grups pol�tics i entitats per accelerar la

construcci� de la carretera

LÕobjectiu immediat �s mirar que la Generalitat faci el projecte constructiu

pendent

Una d�cada despr�s que sÕobr�s el t�nel de Bracons i es comenc�s a fer evident que era indispensable disposar

dÕuna carretera de circumvalálaci� a Olot Ði en ple ambient de crispaci� entre els ve�ns que han de supor tar el

tr�nsit pel mig de la ciutatÐ, ahir es va constituir una comissi� de grups municipals i diverses entitats locals per

mirar de consensuar accions que ajudin a avan�ar en la construcci� de la variant, la major par t de la qual lÕha de

pagar la Generalitat. Tot i que la primera reuni� va ser sobretot una presa de contacte, ahir ja es va parlar

dÕaccions concretes, com ara aconseguir que en el pressupost catal� del 2020 hi hagi una par tida (dÕentre un i

dos milions dÕeuros) per a la redacci� del projecte constructiu dels dos trams que encara no en tenen,

corresponents als extrems del tra�at: el de la connexi� amb la variant de les Preses/la Vall dÕen Bas (encara no

seÕn sap el tra�at) i el sector de lÕHostal del Sol (sÕest� planif icant). LÕalcalde, Pep Berga, va deixar clar al f inal de

la reuni� que la feina de la comissi� es circumscriu nom�s a la variant dÕOlot i que no entrar� a valorar el proc�s

que se segueix a les Preses i la Vall dÕen Bas pel que fa a la connexi� amb Bracons. En qualsevol cas, seria

desitjable Ðva dir lÕalcaldeÐ que es dispos�s del dibuix complet de la Canya f ins als t�nels al llarg de lÕany que ve.

De les declaracions que van fer els por taveus dels grups municipals seÕn despr�n que, matisos a par t, hi ha

consens a nivell pol�tic. Josep Granados (ERC) va remarcar la necessitat de no deixar-se arrossegar per les

urg�ncies i anar Òpas a pasÓ per tal de Òfer les coses b�Ó; Llu�s Riera (CUP) va posar lÕaccent en la necessitat de

gestionar el ÒmentrestantÓ, �s a dir, solucionar els problemes que genera el tr�nsit pel centre dÕOlot; Josep Guix

(PSC) va desitjar que sÕassol�s una Òvelocitat de creuerÓ, sense deixar dÕavan�ar en el proc�s, i Estanis Vayreda

(JxCat) va fer notar que, amb la comissi�, ara es repar teix la responsabilitat entre els diferents sectors de la

ciutat.
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